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Wejdz w Przymierze!

Wejdz w Przymierze i pozbądz 
sie strachu – w to Przymierze 
Obietnicy miedzy rozcietymi 
polaciami - w to Przymierze 
Melchizedekowe – bo ono jest 
tym, co przeprowadzi cie przez 
ten trudny czas i pomoze ci 
przezwyciezyc leki i obawy, ktore 
wszyscy mamy. Mozemy 
przezwyciezyc wielki strach, kiedy
YHWH jest z nami i to daje mi 
wielką odwage, bo wiem, jak to 
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sie dzieje – ze to nie dzieki nam 
samym i naszym zdolnosciom, ale 
doslownie przez przynaleznosc do
Niego i przez modlitwe – przez 
modlitwe, odwage i wiare w 
Niebianskiego Ojca.                            
I to jest zycie pelne mocy i takie 
swiadectwa mam codziennie 
przed oczami. 

Patrzymy zatem na to 
warunkowe Przymierze, ktore 
moze latwo byc zlamane, jesli 
jedna ze stron nie dotrzyma 
Przymierza. I kiedy jest zlamane, 
wtedy nastepuje kara smierci. 
Abraham powiedzial: YHWH, jak ja
bede wiedzial, ze ty naprawde dasz
mi to, o czym mowiles w Ksiedze 
Rodzaju 12, kiedy przysiągles na 



nikogo wyzej, jak tylko na Samego 
Siebie? I zaden czlowiek nie byl 
zaangazowany, wiec nikt nie moze
nabalaganic.                                          
Coz, teraz chcesz podpisu 
gwarantującego? Ok. Abraham 
zapytal: “…po czym poznam, że ją 
odziedziczę? I odpowiedział mu: 
Weź dla mnie trzyletnią jałówkę, 
trzyletnią kozę i trzyletniego 
barana, a także (towr po 
hebrajsku – towr) synogarlicę i 
mlodą gołębice.”

I my skupimy sie na roznicy 
miedzy tymi dwoma ptakami, bo 
to jest niesamowite.             I 
pamietajmy, ze zobaczymy je w 
calej historii Yahushy.                        
Kiedy Noe wyslal kruka i kruk 



powrocil… A potem Noe wyslal 
co? I potem widzimy, kiedy 
Yahusha sie urodzil, to po 40-tu 
dniach jego matka idzie do 
swiątyni i oferuje co? I jakis czas 
potem Jan Chrzciciel zanurzyl 
Yahushe i co sie pojawia na 
Niebie?                       Widzicie, 
zobaczymy tego ptaka i ma on 
pelne mocy zastosowanie w 
Przymierzu – i co to znaczy dla 
nas… Nie tylko w dniach Noego, 
ktore są naszymi dniami, nie tylko 
podczas ratyfikacji tego 
Przymierza, ale takze w 
ofiarowaniu Yahushy oraz jako 
swiadek Jego Majestatu oraz 
namaszczenia Melchizedekowego
z Janem Chrzcicielem. 



Zatem, ci z was, ktorzy mają jakies
aplikacje z hebrajskim mozecie 
popatrzec na slowa “synogarlica”
oraz “mloda golebica” i 
pojdziemy tam potem.                      
Autor Listu do Hebrajczykow 
identifikuje Ksiege Rodzaju 12 
jako bezwarunkowe Przymierze, 
gdzie YHWH przysiągl na Samego 
Siebie, bo nie ma nikogo 
wyzszego ponad Niego. I czego 
wiekszosc nie zauwaza – to, ze nie
ma pozycji kary smierci w Ksiedze
Rodzaju 12. Nie ma tu kary 
smierci – to bezwarunkowe 
Przymierze.                               Ale 
teraz mamy ten warunek - z 
rozcietymi zwierzetami i z 



zaangazowaniem czlowieka, czyli 
Abrahama. 

“Wziął więc to wszystko i rozciął 
na połowy; a jedną część położył 
naprzeciwko drugiej, ale ptaków 
nie rozcinał. Kiedy zleciało się 
ptactwo do tej padliny, Abram je 
odganiał. Gdy słońce zachodziło, 
głęboki sen (hebrajskie slowo: 
tardemah) ogarnął Abrama i oto 
groza wielkiej ciemności zapadła 
na niego.”                                               
Interesujące jest, kiedy 
popatrzysz na komantarze, to 
mowią one, ze kiedy to ptactwo 
zlecialo sie do padliny, to są to 
krolowie narodow, ci z narodow, 
te duchy diabelskie, te diabelskie 
istoty – one bedą probowaly 



powstrzymywac wejscie w 
Przymierze.                         I mysle, 
ze jest ogromna ilosc 
negatywnych reakcji wobec 
namaszczenia Melchizedekowego
i ludzi, ktorzy probują 
przeszkodzic braciom w 
zrozumieniu tego, co mozesz miec
dzisiaj w wierze. Tego, ze nie 
musisz trzymac sie religijnych 
liderow, ale mozesz wejsc w 
Przymierze. Jest ogromna ilosc 
tych ptakow zlatujących sie, ktore
probują przeszkadzac. Ale wiesz 
co? Po prostu zwalczaj ich – z 
mieczem YHWH, tak, jak 
Abraham. 

I widzimy oczywiscie, ze Abraham 
byl w transie. On nie zapadl w sen,



bo przeciez strony musialy byc 
swiadome, aby wejsc w 
Przymierze. Bo sprobuj pojsc do 
prawnika, aby zawrzec kontrakt z 
kims i zasypiasz w trakcie – to nie 
zda egzaminu.                        
Hebrajskie slowo “tardemah” 
znaczy, ze on byl w transie, w 
uniesieniu, w stanie ekstazy. 
“Tardemah” nie moze w tym 
przypadku znaczyc, ze on zasnąl, 
bo Ksiega Rodzaju 15 pokazuje, 
ze YHWH przemawia do 
Abrahama. Dlaczego YHWH 
mowilby do kogos, kto robi sobie 
drzemke? YHWH nie jest autorem 
zamieszania. Abraham byl 
oczywiscie w transie.                          
Wyobraz sobie, ze YHWH pojawia 



sie tobie i mowi do ciebie, to 
bylbys w pewnym stanie transu, 
co nie? Wlasnie, bo nie mysle, ze 
bylbys jak: O, YHWH (chrr)…co 
nie? Bylbys raczej jak w transie - 
sciety z nog. 

“Abraham, wasz ojciec, z radością 
pragnął ujrzeć mój dzień.” – bo nie 
zrobil sobie drzemki. “I ujrzał, i 
radował się.”                                          
Jeremiasza 31:32: “Nie takie 
przymierze, jakie zawarłem z ich 
ojcami w dniu, kiedy ująłem ich za 
rękę, aby ich wyprowadzić z ziemi 
Egiptu. Oni bowiem złamali moje 
przymierze, chociaż ja byłem ich 
mężem, mówi YHWH.”                        
Teraz oczywiscie Yahusha ma 
legalne prawo tego Przymierza 



oraz pozycje, aby wypelnic te kare
smierci. Bo Przymierze, ktore jest 
warunkowe i zostalo zlamane – 
wtedy ktos musi umrzec. Dlatego
te zwierzeta byly rozciete. To 
wlasnie symbolizuje przejscie 
miedzy polaciami - i gdy to 
Przymierze bedzie zlamane, to 
musi nastąpic kara smierci. I tylko 
wtedy, kiedy nastąpila ta kara 
smierci – tylko wtedy mozesz 
podlączyc sie do 
bezwarunkowego Przymierza z 
Ksiegi Rodzaju 12. Ma to sens? 

To jest warunkowe ramie Ksiegi 
Rodzaju 12, z dolączoną pozycją 
kary smierci. To bylo dodane z 
powodu braku wiary Abrahama i 
on chcial podpisu 



gwarantującego.                               I 
YHWH w swoim milosierdziu 
przystal na to, mowiąc: Ok, ale 
jesli ma byc podpis jako moja 
gwarancja, to bedzie pozycja kary 
smierci, jesli to Przymierze bedzie 
zlamane.                   I tylko wtedy 
bedziesz mogl powrocic z 
powrotem do bezwarunkowego 
Przymierza z Ksiegi Rodzaju 12. 
Nie mozesz wrocic do Ksiegi 
Rodzaju 12, cokolwiek bys zrobil, 
jakkolwiek bys chcial, ilekolwiek 
bys plakal – az ktos umrze. 

I musi umrzec w szczegolny 
sposob – i dlatego te ptaki nie 
byly rozciete. Bo sprobuj rozciąc 
ptaka bez zlamania jego kosci. 
Zadna z tych kosci nie moze byc 



zlamana. I ta pozycja kary smierci 
bedzie miala miejsce.                         
I wiemy, ze Yahusha ma legalne 
prawo tego Przymierza, aby 
umrzec za nas.                            
Zatem, przysiega z Ksiegi 
Rodzaju 12 nie ma tego warunku, 
ale w rozdziale 15 to Przymierze 
jest zastosowane – jesli bedzie 
zlamane.                                                 
I moglo byc zlamane w jakims celu
- a tym celem jest Plan 
Zbawienia. 

Psalm 89:34: “Nie złamię mego 
przymierza ani nie zmienię tego, co
wyszło z moich ust.” To jest 
Ksiega Rodzaju 12.                            
Widzicie, czasami jest napisane: 
ich Przymierze ja zlamie. Prawda?   



Poczekaj chwile, czy YHWH jest 
tak chwiejny? Ich Przymierze ja 
zlamie, ale Mojego Przymierza…
Co? Nie zlamie.                                     
Ksiega Rodzaju 15 – to 
Przymierze, ktore jest warunkowe
– i tak, zlamane.                                
Ale Moje Przymierze, ktore 
wyszlo z Moich Ust – Psalm 89:34 
– e-e, to jest bezwarunkowe i 
tego nigdy nie zlamie. Musisz sie 
tylko podlączyc do niego.                 
I jest tylko jeden sposob, aby sie 
do niego podlączyc. I to jest 
dzisiaj, to jest dzisiaj. 

I widzimy dowody tego 
warunkowego Przymierza dzisiaj, 
kiedy ludzie na przyklad robią 
znak na sercu, przysiegając na 



swoją smierc. Co to znaczy? To 
wlasnie ten jezyk Przymierza z 
Ksiegi Rodzaju 15 – znak na sercu
to te rozciete zwierzeta. I mowa o
smierci? Ta czesc mowi 
bezposrednio o karze smierci. I 
stąd mamy to dzisiaj.                     
Nawet dzisiaj, kiedy ludzie biorą 
slub w tradycyjnym kosciele – to 
co mamy? Mamy ten podzial 
lawek w kosciele, jedna rodzina 
po tej stronie, druga po tamtej, a 
para przechodzi przez srodek.        
Albo inny przyklad, kiedy jest 
otwarcie nowego budynku, to 
zwykle mamy czerwoną wstege, 
ktora jest przecinana. Te 
wszystkie rzeczy pochodzą z 
naszego Pisma. To przyszlo do 



naszego poganskiego swiata, 
zdeprawowane oczywiscie i 
zdemoralizowane, ale pochodzi 
wlasnie stąd. 

Zatem, Abraham rozcina 
zwierzeta na pol, ale ptaki 
zostawia w calosci. I to oczywiscie
mowi o Przymierzu Yahushy.        
Popatrzmy teraz na te 
synogarlice i mlodą golebice.       
“Synogarlica” to hebrajskie 
slowo “towr” i literuje sie tav-
vav-resh – towr, czyli synogarlica, 
i to jest pierwsza wzmianka, jako 
priorytet.                                                
Druga wzmianka to hebrajskie 
slowo “mloda golebica” i to jest 
hebrajskie “gowzal” – gowzal – 
literując: gimmel-vav-zayin-



lamed.                                                     
Interesujące jest, ze to slowo na 
“synogarlice”, czyli “towr” nie 
wystepuje tak czesto, bo zwykle 
jest inne slowo, ktore pojawia sie 
okolo 30 razy i to jest hebrajskie 
slowo “yownah” – yownah. 

Widzicie, kiedy Yahusha 
powiedzial, ze da znak Jonasza, 
to myslimy o tym facecie w 
brzuchu wielkiej ryby i to jest 
prawda. Ale Yahusha mowil po 
hebrajsku oczywiscie i byloby to: 
znak “yownah”. Zatem, to mowi 
nam nie tylko o tym facecie w 
brzuchu ryby, ale takze o znaku 
“yownah”.                                              
A co jest tym proroczym znakiem 
“yownah”, ktory zostal 



wypuszczony z Arki?                           
To jest prorocze slowo – 
“yownah”, czyli goląb wyslany z 
Arki.                                               
Pamietamy, ze kruk to byl 
poslaniec, czyli apostol – poslany.
Pierwsza wzmianka o apostole w 
Pismie to wlasnie kruk. To nie jest 
urząd, ale cos lub ktos poslany w 
jakims celu. I pierwszym 
apostolem w Pismie nie byl Piotr, 
ale kruk.                                                  
Drugim apostolem w Pismie jest 
oczywiscie “yownah”, czyli goląb. 
A jakie jest prorockie przeslanie z 
“yownah”?                                              
Takie, ze “yownah” bedzie 
poslany i przyniesie z powrotem 
odlamane galązie Izraela do 



odbudowy po sądzie.                        
I to są dni, w ktorych zyjemy – to 
dni, w ktorych zyjemy. 

Zatem, kiedy Yahusha mowi o 
znaku Jonasza, to tam jest wiecej
niz jedno znaczenie, jesli 
rozumiemy tekst. I my zyjemy w 
tych proroczych dniach. I po tym, 
jak sąd ma miejsce, to “yownah” 
powraca z odlamanymi galeziami 
Izraela, czyli z drzewa oliwnego – i
to jest czas odrestaurowania, w 
ktorym zyjemy. To jest pelne 
mocy. 

Ale “yownah” nie jest uzyte tutaj 
– specjalnie – to hebrajskie slowo 
na “goląb” nie jest tutaj uzyte, ale 
jest inne hebrajskie slowo - 
“towr”.                                                    



“Towr” jest stosunkowo rzadkie, 
porownując, i jest uzyte tylko 14 
razy.                                          Ale 
“towr” takze reprezentuje Izrael, 
gdyz YHWH mowi w Psalmie 
74:19, ze Izrael to “towr”- czyli 
goląb lub synogarlica. Zatem, to 
tez jest mowa o nas. 

Ale – jaka jest roznica miedzy 
tymi dwoma hebrajskimi slowami, 
kiedy Abraham czyni to 
Przymierze miedzy polaciami?        
Tam jest roznica i jest szczegolna 
przyczyna, dlaczego YHWH nie 
uzywa tam slowa “yownah”. I 
dlaczego uzywa tam slowa “towr”
i dlaczego uzywa slowa “gowzal”?
Bo widzimy, ze “towr” jest 
ptakiem wyzszego porządku, 



podczas kiedy “gowzal” jest 
ptakiem nizszego porządku.         
I to dotyczy Przymierza, ktore 
umozliwi ci wejscie w wyzszy 
porządek rzeczy.                        
Bardzo wazne, alarmująco, ciągle 
o tym mowimy. To jest pelne 
mocy przeslanie, bo to, co 
zobaczymy to wyzszy porządek 
rzeczy. 

Ten pierwszy ptak “torw” – stąd 
oczywiscie mamy slowo “Tora” – 
dodatkowa litera i mamy “Tora” - 
tav-vav-resh-hey.                               
Ale “gowzal”, ten drugi ptak 
nizszego porządku to jest ptak, 
ktory jest ograbiony ze swojej 
szaty – co znaczy, ze zostal 
ograbiony ze swojego okrycia – 



zostal ograbiony ze swojej 
kaplanskiej szaty. Nizszy 
porządek.                                              
To Przymierze ograbia nizszy 
porządek z jego kaplanskiej szaty. 

Zatem – jesli trzymasz sie 
utartego status quo, o czym 
naucza wiele ludzi, to jest czas, 
aby zerwac – gazal – zerwac, 
zedrzec, obedrzec, ograbic – ten 
nizszy porządek.                           Bo 
jesli jestes w nizszym porządku, to
wlasciwie zostales ograbiony ze 
swojej kaplanskiej pozycji. 
Poniewaz w lewickim porządku 
musisz byc z linii Aarona – 
szczegolnie. I nie mozesz byc 
nawet z linii ogolnej Lewitow, ale 
musisz byc z linii Eleazara - tych 



sprawiedliwych. A to eliminuje 
wiekszosc z was, wiekszosc z nas. 

I wielu ludzi mowi (John, czy 
moglbys uciszyc tych ludzi tam, 
prosze?) … wielu ludzi mowi dzis: 
Wiesz, pewnego dnia w przyszlosci 
bede w stanie zachowywac 
wszystkie przykazania Tory – kiedy
oni zrobią to, czy tamto. Ale teraz 
ja nie zachowuje przykazan dla 
kaplanow, nie zachowuje 
przykazan dla kobiet, ja tylko 
zachowuje przykazania… 

I o to wlasnie mi chodzi – to jest 
wlasnie ten problem. To jest Tora
podzialow – gdzie kobiety robią 
to, mezczyzni robią tamto, jesli 
jestes z tej linii krwi to robisz to… 
To jest Tora podzialow.                    



Bo ostatnio, jak czytalem, to bylo, 
ze nie ma mezczyzny czy kobiety, 
niewolnika czy wolnego – ale wy 
wszyscy jestescie jedno w 
Yahushy HaMashiak w porządku 
Melchizedeka.                                     
To nie jest Tora podzialow, ale 
jest to Tora Przymierza, gdzie juz
nie jestescie narodem z kaplanem 
ze szczegolnej linii krwi, gdzie 
kobiety muszą robic to, a 
mezczyzni tamto – i to byla Tora 
podzialow – czyli Ksiega Prawa 
podzialow.

A teraz nie ma znaczenia, czy 
jestes mezczyzną czy kobietą, 
niewolnikiem czy wolnym, ale 
teraz wszyscy jestescie 
Krolestwem Kaplanow.                   



Widzicie – nie rozumiem, dlaczego
chcialbys byc w Torze podzialow, 
jesli mozesz byc w Torze 
Przymierza, gdzie nie ma 
podzialow – zadnych podzialow. 
Bo nizszy porządek tutaj mowi 
nam o tym, co bedzie dodane 
pozniej – to znaczy Ksiega Prawa, 
czyli lewicki porządek. 

“Gowzal” jest obdarty ze swoich 
pior – to wlasnie znaczy – obdarty 
ze swojej szaty, czyli kaplanskiej 
szaty, ze tak powiem – i oznacza: 
obdarty, ograbiony, zlupiony.         
I jesli pojdziesz za tym nizszym 
porządkiem – za Ksiegą Prawa i za
lewicką hierarchią – to bedziesz 
doslownie ograbiony ze swojej 
kaplanskiej pozycji. Musisz to 



sobie uswiadomic. Dlaczego 
bronic tego? Nie rozumiem. 

Bo te ptaki reprezentują 
porządek Melchizedekowy i 
porządek lewicki – wyzszy 
porządek i nizszy porządek.             
Bo tu chodzi o Przymierze 
Melchizedekowe, czyli to 
pierwsze kaplanstwo. 
Melchizedekowe kaplanstwo 
bylo nadane na szczycie gory, a 
lewickie kaplanstwo bylo nadane
u podnoza gory. I znowu – wyzszy
i nizszy porządek. Tak jest zawsze 
i nie ma znaczenia, ile religii ludzie
wrzucą na ciebie – nie mozesz 
uciec od tej prostej prawdy. To 
jest proste i jasne, jak tylko moze 
byc. 



YHWH nie uzyl tu slowa 
“yownah”, bo to nie jest 
prorockie przeslanie o powrocie 
odlamanych galezi drzewa 
oliwnego. To tutaj, w tym tekscie 
to jest prorockie przeslanie o 
wyzszym i nizszym porządku 
kaplanstwa. Jedno ubierze caly 
Izrael w szaty – tak, jedno 
kaplanstwo ubierze caly Izrael w 
szaty sprawiedliwosci, a drugie 
kaplanstwo obedrze Izrael, ograbi
i zostawi go wyeksponowanym.     
Ty wybierasz, ty wybierasz. Bo 
tam, gdzie oni wysylają tlumy, jest
ogolocenie – calkowite 
ogolocenie i wstyd. Taki bedzie 
koncowy rezultat. I jesli 
przywiązujesz sie do tego i jesli 



idziesz tą drogą - to nasze 
modlitwy z tobą, bo bedziesz ich 
potrzebowac – bo cale pieklo 
idzie tam takze. To jest powazne, 
bardzo powazne. 

Jedyną odpowiedzią jest 
Yahusha i zachowywanie Tory 
Przymierza. Zachowywanie Tory 
Przymierza jest inne niz rabiniczna
hierarchia, naprawde inne.               
Melchizedek to wyzsze 
namaszczenie. “Staraj się 
gorliwie, abyś stanął przed Elohim 
jako doświadczony pracownik, 
który nie musi się wstydzić…” – nie
wstydz sie, nie bądz goly. Jesli 
trafnie rozdzielisz Słowo 
Prawdy – wtedy znajdziesz swoje 



okrycie, swoją zaplate, swoją 
szate sprawiedliwosci. 

I popatrzmy wlasciwie na te 
rozciete i otwarte zwierzeta – 
mamy jalowke, czyli krowe – i to 
mowi nam w hebrajskim (i mysle, 
ze brat Stacy moze nam podac 
glebsze znaczenia) – jalowka albo 
krowa znaczy: energia i sila, od 
początku, od początkowych 
etapow.                                                   
Nastepnie mamy koze, ktora 
symbolizuje sile oporu i znamy to 
– stawiający opor koziol.                   
I nastepny to baran – i on byl 
najdrozszy, najkosztowniejszy i 
symbolizuje wlasnosc czlowieka i
wyroznienie.                                        
I w koncu mamy koszerne ptaki – 



ze wzgledu na ich upierzenie i 
pokrycie. I patrząc na te ptaki – 
one sie roznią, bo zaden nie ma 
sily, mocy i oporu, ani zadnych 
zdolnosci takich, jak ptaki 
drapiezne. Jak one mogą sie 
bronic przed swoimi wrogami? 
Jak my mozemy sie bronic przed 
naszymi wrogami? Jak? One są w 
stanie uciec – od krolow tego 
swiata, od wojen tego swiata – 
odlatując, unosząc skrzydla. 

I na to wlasnie my sie 
przygotowujemy. Patrzymy na ten
swiat i mowimy: ha, chodzi o to, 
aby odleciec, aby uniesc 
skrzydla. Powinnismy prowadzic 
bardzo skromne zycie, cos w 
rodzaju wolnej egzystencji, 



naprawde - jak ptaki. Bo wszystkie
prawa tego swiata nie dotyczą 
ptakow, prawda? Coz, oni zabijają 
tysiące z nich opryskami 
chemicznymi od czasu do czasu, 
ale nie są w stanie panowac nad 
nimi.                                                         
I my powinnismy zyc jak ptaki - 
przelotnie, skromnie, w pewnego 
rodzaju wolnej egzystencji. I 
oczywiscie mozemy byc 
zastraszani przez pulapki – ale jak 
uciekniemy przed nimi? Unosząc 
skrzydla.                                                 
Ptaki reprezentują ludzi lotu – 
ludzi uzdrowionych, ktorzy zyskali
zycie, wolnosc i zywotnosc – ludzi 
Izraela. I synogarlica wydaje sie 



slaba i bezbronna – ale jest w 
stanie obronic sie, jak? Odlatując. 

I teraz - jesli przelozymy w 
hebrajskim te ofiary, to mowi nam
tak: postaw siebie albo swoich 
potomkow.                                             
Pomyslmy teraz o tych ofiarach, 
bo to jest polączone do 
potomkow, prawda? 
Przetlumaczmy to: postaw siebie 
albo swoich potomkow do mojej 
dyspozycji.                              Te 
ofiary – postaw siebie albo swoich 
potomkow do mojej dyspozycji.        
Trzy razy z twoją energią – 
pamietacie, ze krowa to byla 
energia i sila – czyli trzy razy z 
twoją energią.                                       
Trzy razy z twoją silą oporu.            



Trzy razy z twoją wlasnoscią i z 
twoimi przywilejami.                        
I takze powierz mi swoją 
zdolnosc, aby odleciec. Komu 
powierzamy naszą zdolnosc, aby 
odleciec? YHWH. Bo On bedzie w 
stanie podniesc nas i nasze 
potomstwo z nami. 

I to wlasnie zrobil Abraham – on 
zawierzyl YHWH calkowicie – 
swoją calą sile, wszystko, co 
posiadal oraz zdolnosc do 
ucieczki.                                                  
Musisz zaufac YHWH, naprawde 
musisz. I wiedz, ze bedziesz 
wywolany, aby odleciec – bo 
wlasnie w ten sposob Izrael 
bedzie bezpieczny. Bo my nie 
mamy talentow, nie mamy sily 



sami w sobie i nie jestesmy 
liczebni, ale mamy zdolnosc, aby 
odleciec, kiedy swiat bedzie 
zdązal do obozow FEMA i do 
innych roznych miejsc walki 
bykow – ty odlecisz. 

Abraham przeciąl te zwierzeta - 
zlamal ich sile, zlamal ich opor, 
zlamal ich autorytet – w trzech 
pokoleniach swoich potomkow.     
Ale nie zlamal sily wewnetrznej, 
aby odleciec i wzniesc sie ponad 
trudnosciami. A wiec nie ma 
znaczenia, co ludzie robią, 
probując zlamac twoją sile, bo oni 
nie mogą zlamac twojej sily 
wewnetrznej - twojej 
wewnetrznej sily, aby byc w stanie



wzniesc sie ponad trudnosciami w
zyciu. 

I to jest wspaniale, kiedy patrze 
na te slowa: “Wiedz o tym dobrze, 
że twoje potomstwo będzie 
przybyszem…” Co to znaczy? 
Twoje potomstwo bedzie 
przybyszem.                             
Zgadnijcie co – ich prawa bedą im
odebrane, bardziej i bardziej. Czy 
nie to wlasnie dzieje sie teraz? Czy
potomstwo Abrahama staje sie 
przybyszem? O tak, wy – kazdy z 
was siedzący w tym pokoju – i 
mozesz wyjsc i nie zmieni to nic – 
kazdy z was siedzący w tym 
pokoju jestescie na tak zwanej 
liscie terrorystow - tylko dlatego, 
ze jestescie utozsamiani z tą 



sluzbą. O, on wychodzi… A 
przyczyna, ze ta sluzba jest na 
liscie terrorystow jest taka, ze ta 
sluzba jest utozsamiana z nim. 
Taki problem. Bo jesli chodzisz 
wkolo w szkockiej spodnicy, z 
pistoletem na biodrach – to czego
sie spodziewasz? Ale – kochamy 
cie, bracie. Czy ty sie wlasnie 
przebrales? 

Ale, wracajmy do Slowa, bo ludzie 
online nie mają pojecia o czym my 
tu gadamy. Sorry, zapominam 
czasem… 

Chodzi o naszą sile, aby byc w 
stanie polegac na YHWH i 
wzniesc sie ponad trudnosciami. I 
wiemy, ze tak jak potomkom 
Abrahama zostaly zabrane ich 



prawa i oni stali sie przybyszami w
cudzej ziemi - tak nasze prawa są 
nam odbierane i bedą zabierane 
bardziej i bardziej, a my staniemy 
sie czym? Przybyszami w ziemi, 
ktora juz nie jest nasza, juz nie 
jest nasza. Jest ona zmieniana 
codzienne, dramatycznie, bardziej
i bardziej. I wielkie zmiany nie 
staną sie, az po wyborach i są 
polączone z wirusem, bo to plagi 
– finalowe plagi, ktore przychodzą
i przechodzą.                                         
Byc moze staniemy sie zniewoleni
- pozbawieni wolnosci w 
dzialaniu – tak jak potomkowie 
Abrahama – ale tam jest zawsze 
mozliwosc - w kazdym momencie, 
w kazdym czasie - na wybawienie 



w naszym odlocie. I to jest wielka
nadzieja, wielka nadzieja. 

Rozciete polacie zwierząt lezaly 
naprzeciw siebie, tak jakby 
czekaly na to, aby byc polączone 
ponownie – co nie? Tak, jakby 
czekaly, aby byc polączone.             
I dlatego widzimy te nastepne 
slowa w Pismie: “…ale ptakow nie
rozcinal…” – gdyz to mowi nam o 
sile, aby odleciec – o sile 
wybawienia. I to nie moze byc 
zlamane w nas, nie moze – bez 
znaczenia, co oni zrobią – nie 
moze byc nam zabrane, nie moze 
byc zabrane.                                          
Sila, ktorą mamy - ty i ja - aby 
odleciec jest z powodu naszej 
wiary. To wszystko – bez 



znaczenia, co sie stanie, bez 
znaczenia, ile praw nam odbiorą – 
ta sila, aby odleciec zlamie 
wszystkie krolestwa swiata i oni
staną sie niczym. 

Ja nie rozumiem, jak ludzie mogą 
zyc bez wiary w tym swiecie, nie 
rozumiem. Nie dziwie sie, ze 
liczby samobojstw wzrastają jak 
szalone i wy pewnie tez. Bo jaki 
cel? Kiedy nie masz YHWH to 
jestes martwy, co nie? Naprawde. 
Po prostu nie rozumiem. 

I mamy tam tez ogien i 
pochodnie, ktora przechodzi 
miedzy polaciami i to oczywiscie 
symbolizuje to, czego YHWH 
wymaga od nas. Bo jesli mamy 
odleciec, to lepiej, zebysmy byli 



leccy, bez obciązen, bez bagazow 
i oczyszczeni - bo grzech jest tym, 
co obciąza cie i sciąga cie w dol.     
I jesli my naprawde chcemy 
odleciec, to musimy poddac 
smieci, poddac wszystkie te 
rzeczy, abysmy byli leccy i gotowi 
do odlotu.                                             
Popatrz na te wielkie samoloty 
cargo, ktore są przeladowane – 
nie polecą, nie ma mowy. 
Niektorzy z nas mieli problem 
przyjezdzając na Sukkot z 
przyczepami – ja mialem. 
Chcialem zaladowac tyle, ze nie 
moglem nawet wyjechac z 
podjazdu.  

I wiemy, ze Prawdziwy 
Melchizedek jest Tym, ktory 



ratyfikowal Przymierze w 
naszym zyciu. Ale popatrzmy na 
to, ze kiedy dodamy te 5 kategorii
w ofiarach Abrahama, ktore on 
zlozyl – to po dodaniu tych 5-iu 
kategorii zwierząt widzimy, ze 
one reprezentują znak Przymierza
z liczbą 1208, ktora jest 
dokladnym odpowiednikiem 
pewnej frazy. Kiedy zsumujemy te
zwierzeta to otrzymamy liczbe 
1208.                                                        
I ja zwykle nie wchodze w 
numerologie, ale to zostalo 
pokazane mi przez brata Johna z 
Kalifornii i po prostu oszolomilo 
mnie. John naprawde jest dobry 
w tym.                                        1208 
to zsumowana liczba tych 



wszystkich zwierząt, ktore byly 
zlozone w ofierze.                     I ten 
numer odpowiada takiej frazie w 
hebrajskim: Przymierze 
Kaplanskie Melchizedeka jest 
swiatlem oswiecenia. 

Czy nie jest to niesamowite? 
Hebrajski nie klamie – to jest 
tutaj.                                                        
I teraz, kiedy popatrzysz na te 
golebie - zaczynając od Noego, 
ktory wyslal “yownah” - do 
“towr” wlasnie tutaj, czyli innego 
rodzaju golebia, to idąc do 
Nowego Testamentu – to wiąze 
sie niesamowicie.                                
Bo w Lukasza rozdzial 2 widzimy,
ze Yahusha byl ofiarowany, 
Yahusha byl ofiarowany.  I jesli 



popatrzymy tu na grecki i potem 
wrocimy do hebrajskiego, to 
zobaczymy, ze hebrajski, ktory 
jest uzyty w Nowym Testamencie 
jest bardzo wymowny.                       
Pojdzmy zatem do Lukasza 2:24 i 
Mateusza 3:16. I zakonczymy 
tymi golebiami w Pismie i 
Przymierzem Melchizedeka. 

W Lukaszu 2:24 widzimy, ze 
Yahusha jest zaprezentowany 
jako niemowle po 40-stu dniach w
czyms, co sie nazywa “pidyon 
haben” – pidyon haben - czyli 
dedykacja pierworodnego. I co 
jest napisane, aby ofiarowac? 
Synogarlice – czyli wyzszy 
porządek jest wspomniany jako 
pierwszy. I greckie slowo, ktore 



jest tu uzyte to “trygon” – 
trygon. I jesli popatrzysz na 
hebrajski i pojdziesz z powrotem, 
aby zobaczyc, gdzie to greckie 
slowo jest uzyte w septuagincie i 
jak jest przetlumaczone w 
hebrajskim, to – jak myslicie – 
jakie to slowo i – jak myslicie – 
gdzie jest jego pierwsza 
wzmianka? Czy mozliwe jest, aby 
to byla Ksiega Rodzaju 15:9 i 
hebrajskie slowo “towr”? Tak, tak,
dokladnie. 

I wtedy idziemy do Mateusza 
3:16 i tam jest Jan Chrzciciel i 
Yahusha przychodzi do niego, i 
Jan jest oszolomiony, ze to jest 
wlasnie ten czas, o ktorym on 
glosil, przygotowując droge na te 



wlasnie chwile. I on zanurza 
Yahushe i mowi cos bardzo 
znaczącego.                                           
Bo Mateusza 2 mowi nam o calej 
genealogii, ze Yahusha jest 
mocno ugrunowanym Melki, czyli
Krolem. I wtedy Jan slyszy, ze 
Yahusha musi isc do wody, aby 
wypelnila sie wszelka 
sprawiedliwosc. I On idzie do 
wody jako Melki i wychodzi 
wypelniając Zadik – czyli 
wychodzi jako Melki-Zadik.             
I co sie dzieje? Co ukazuje sie na 
Niebie? Greckie slowo tutaj to 
“peristera” – inne greckie slowo –
ktore jest przetlumaczone w 
hebrajskim jako “gowzal”, czyli 
nizszy porządek. 



Dlaczego? Co mowi Pismo? Ze 
nawet najmniejszy w Krolestwie 
Melchizedeka, nawet najmniejszy
w Krolestwie bedzie wiekszy niz 
Jan Chrzciciel.                                     
Poniewaz nizszy porządek, czyli 
Jan Chrzciciel, ten lewicki 
porządek, lewicki Arcykaplan – to 
ten, ktory wykonal prace, aby 
ustanowic Yahushe i przeniesc Go 
do wyzszego porządku, do 
ktorego Yahusha byl ofiarowany 
przy urodzeniu. To jest tak 
oczywiste tutaj - z golebiami. Nie 
ma nic nowego pod sloncem, bo 
wszystko to mamy w Torze. 

Bracia, to jest tak proste i tak 
jasne dla mnie i staje sie 
wyrazniejsze i wyrazniejsze, za 



kazdym razem, kiedy otwieram 
Slowo YHWH, ze mamy wybor.      
Mozesz chodzic w Torze 
Przymierza Melchizedeka i 
mozesz byc odziany w kaplanską 
szate, bo nie ma roznicy miedzy 
mezczyzną a kobietą, kolorem, 
statusem, niewolnikiem czy 
wolnym w Melchizedeku.                 
Albo mozesz byc ograbiony, 
obdarty i staniesz sie goly, jesli 
bedziesz podązal za rabiniczną 
lewicką hierarchią odnosnie tego, 
jak powinienes zachowywac Tore. 
I tam bedą ciągle podzialy miedzy 
linią krwi, linią plemion i 
mezczyznami oddzielonymi od 
kobiet. 



I jesli wierzysz, ze Yahusha do 
tego cie powolal, to trzymaj to i 
chodz w tym, a my bedziemy 
modlic sie za ciebie, bo pieklo 
bedzie podązac za tobą.                    
Taka jest prawda po prostu, bo 
Melchizedek byl nadany na 
szczycie gory, a lewicki byl 
nadany u podnoza gory, co 
oznacza, ze jest czas, aby wyjsc z 
rabinicznych doktryn i wejsc w 
Prawde Tory Przymierza.               
My nie mozemy uprawiac 
bezprawia w Yahushy, ale w 
Yahushy nie mozemy zachowywac
Tory w sposob, w jaki judaizm 
mowi, ze tak trzeba. Bo oni nie 
rozumieją namaszczenia 
Melchizedeka.                                     



Melchizedek to powolanie do 
Tory Przymierza. I chodzi o 
wyzszy porządek “towr”, czyli 
synogarlicy. I taka powinna byc 
nasza ofiara – ofiara synogarlicy, 
bo kiedy nastaną brutalne czasy, a
nastaną – to my bedziemy w 
stanie odleciec. Amein. 

Jeśli rozumiesz, że Księga 
Przymierza i Księga Prawa to dwie
różne ksiegi,                                jeśli 
rozumiesz, że z ofiarą Mesjasza 
mamy powrót do Kapłaństwa 
Melchizedekowego,                           
jeśli zachowujesz lub zaczynasz 
zachowywać Torę Przymierza 
(czyli 10 przykazań, dietę biblijną, 
święta biblijne oraz stosunki 



międzyludzkie opisane w Biblii),     
jeśli masz jakieś pytania odnośnie 
powyższych tematów                        
lub chciałbyś kalendarz świąt 
biblijnych                                                
lub szukasz kontaktu z podobnie 
myślącymi braćmi i siostrami,          
to zapraszam do kontaktu: 
T4pl@outlook. com


